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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR BANDEROVO 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

KLASA:  026-02/11-18/5 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  30.06.2011. 
   

 
 

ZAPISNIK 
SA 11. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
 

11. sjednica VMO Banderovo održana je 30.06.2011. (četvrtak) s početkom u 18 sati u 
prostorijama MO Banderovo, Rudolfa Tomšića 15. 
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Nada Pindulić, predsjednica VMO 
- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 
- Anton Blažeković, član VMO   
- Elvis Šutalo, član VMO 
- Salih Bačinović, član VMO 
- ðulijana Desanti, tajnica MO  
  
Sjednici nisu bili nazočni: 
         - 
Ostali nazočni: 
         - 
 
Usvajanje zapisnika 10. sjednice VMO održane 28.04.2011. 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Nada Pindulić, te  predložila slijedeći  
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvješće održane akcije "Birajmo najljepšu okućnicu 2011." i "Dani ruža" 
2. Osvrt na rad Vijeća u proteklih godinu dana 
3. Komunalna problematika 
4. Razno. 

 

AD 1 
 

Predsjednica VMO izvijestila je vijećnike o održanoj akciji Birajmo najljepšu okućnicu, te podjeli 
nagrada koja je održana 16. lipnja 2011. u prostorijama MO. Akciji se odazvalo 12 sudionika, a 
nagrade su osvojili: 1. mjesto – okućnica Vesne Brdar iz Ul. braće Branchetta 35 (priznanje i bon u 
iznosu od 300,00 kn), 2. mjesto – okućnica Lidije Cerovac iz Velebitske ul. kbr. 8 (priznanje i bon u 
iznosu od 200,00 kn), 3 mjesto dodijeljeno je okućnici Samostana sestara milosrdnica iz Ul. dr. F. 
Kresnika kbr. 8 (priznanje i bon od 150,00 kn), te okućnica Marije Blažić za raznovrsnost bilja 
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(priznanje + bon od 150,00 kn). Ostalim sudionicima uručene su zahvalnice za sudjelovanje, te 
prigodan poklon – alatka za vrt. Nakon podjele nagrade nastavljeno je uz program Dani ruža, te je 
gña. Marija Blažić održala kratko predavanje o ružama. Svim sudionici na poklon su dobili ružu uz 
recepte sa slasticama i likerima od ruže. Nakon vrlo lijepog i bogatog programa sudionici su se 
okrijepili slasticama i kolačima od ruža, te sokom i likerom od ružinih latica. Prisutni su bili vrlo 
zadovoljni aktivnošću članova VMO i pokretanjem novih programa koje nudi Mjesni odbor, te 
motivirani za daljnju suradnju. 
 
 

AD 2 
 

Predsjednica VMO u kratkim crtama osvrnula se na  rad Vijeća u proteklih godinu dana, odnosno 
od konstituiranja novog Vijeća, na razdoblje od 17. lipnja 2010. do 30. lipnja 2011. Vijeće je u tom 
razdoblju održalo 11 sjednica, te je održano niz sastanaka sa: OŠ/SE Gelsi, sa KD Čistoća, sa TD 
Rijeka promet, sa OGU za komunalni sustav, OGU za razvoj i urbanizam, nekoliko sastanaka 
vezano za suradnju sa volonterima. Održano je mnogo aktivnosti Vijeća na utvrñivanju problema i 
potreba grañana kao što je izmjena drvenih stupova za struju, postavljanja rukohvata i zaštitnih 
ograda, sanacija stijenskih pokosa i potpornih zidova, zamjena plinskih instalacija, ureñenje 
odvodnje opojnih jama, sanacija nogostupa i udarnih rupa, obilazak okućnica. U tijeku su 
dogovori oko izvedbenog projekta za izgradnju igrališta za male sportove, postavljanje koševa u 
parku u Vukovarskoj, te postavljanje stupića u C. Illiasicha. Provedena je akcija mjerenja tlaka i 
šećera, dani solidarnosti, turnir u briškuli i trešeti, izložba Stari alati i zanati, Dani MO, polaganje 
vijenca na spomenik palim sugrañanima, foto izložba Moje Banderovo, promocija informativnog 
biltena Glasila Banderova, prigodan domjenak za grañana povodom novogodišnjih blagdana, 
doček Djeda Božićnjaka, malonogometni turnir, održana je prva ekološka akcija u R. Tomšića. 
Ekipa Banderova učestvovala je na sportskim susretima povodom dana Sv. Vida u kartanju i 
boćanju, te u malonogometnom turniru 1. kup Delta 2011. Održana je prva akcija Birajmo 
najljepšu okućnicu Banderovo 2011., te program Dani ruža uz prigodan domjenak. (u prilogu 
Zapisnika, Izvještaj o radu VMO za razdoblje od 17. lipnja 2010. do 30. lipnja 2011.) 

AD 3 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD 3 – 1 
 

Nadia Poropat osvrnula se na niz problema prema pritužbama sugrañana:  
- Svakodnevni komunalni otpad koji stanari odlažu u Ogulinskoj i Velebitskoj ulici pored baja. Iako 
su komunalni redari upoznati s tim problemom ističu da sve dok netko ne bude kažnjen ovaj 
problem se neće riješiti. U noćnim satima neodgovorni stanari odlažu stari namještaj i ostali otpad 
umjesto da nazovu MO i naruče besplatnu baju. Tajnica MO je naglasila  da se redovito postavlja 
baja za glomazni otpad, ali uvijek ima onih koji se ne obaziru na Zakon o komunalnom redu.  
- Na početku Ogulinske ulice kod Vitraga redovito su parkirana vozila koja otežavaju prolaz kroz 
tu ulicu, pa u slučaju potrebe vozila Hitne pomoći ili vatrogasaca onemogućen je slobodni prolaz.  
Potrebna je intervencija prometnih radara, policije ili postavljanje stupića, gljiva. 
- U Ul. braće Brancheta kod caffe bara "Holly" redovno su kod ulaza postavljene barske stolice 
što onemogućavaju slobodan prolaz pješacima. Nogostup je uzak, a postavljanjem barskih stolica 
pješaci su prisiljeni zaobići ih tako da silaze na kolnik kojim prolaze vozila velikom brzinom. 
Potrebno je usmeno opomenut vlasnika  caffe bara, a ako to bude bezuspješno dostaviti dopis 
Ugostiteljskoj inspekciji. 
- U Ul. braće Branchetta zgrada kbr. 1/2 ima jako oštećenu fasadu čiji komadi padaju pa su 
izravna opasnost za prolaznike, pješake i vozila. Tajnica MO će poslikati i pripremiti zahtjev za 
OGU za komunalni sustav da stanari saniraju fasadu ili postave zaštitu kako bi se spriječile 
moguće daljnje posljedice. 
- Ul. braće Branchetta kod kbr. 14 u dvorištu se nalazi veliko stablo lovora čije se krošnje spuštaju 
na ulicu, pa ometaju nesmetan prolaz većim motornim vozilima. Potrebno je pismeno upozoriti 
vlasnika da podreže grane u što kraćem roku. 
- U Ul. braće Branchetta u dvorištu Medicinskog fakulteta nalaze se veliki stari kesteni koji su se 
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jako nagnuli, te prijete rušenju. Poslati zahtjev Medicinskom fakultetu da uklone stablo kako ne bi 
prouzročilo veće štete, oštećenje zgrada, vozila ili ozljede prolaznika. 
 
AD 3 – 2 
 

Elvis Šutalo zahtjeva da se dostavi OGU za urbanizam požurnica vezana za odgovor na 
prenamjenu dječjeg parka koji se nalazi u Ogulinskoj ulici, u igralište za male sportove.  
- Na cijelom području Banderova horizontalna signalizacija se istrošila i gotovo nestala, pa je 
potrebno uputiti zahtjev da se osvježi sva horizontalna signalizacija osobito pješački prijelazi. 
- Šahte su opet zatrpane smećem, kamenjem i lišćem potrebno je na vrijeme obavijestiti da se 
očiste sve šahte i slivnici, a poglavito Ulice Rudolfa Tomšića, Braće Branchetta, Uspon Ladislava 
Tomee i Kresnikova, jer svaka veća kiša vlasnicima podruma donosi nova oštećenja zbog velike 
količine vode koje šahte i slivnici ne mogu primiti. 
 
AD 3 – 3 

Anton Blažeković se osvrnuo na šahte koje se nalaze u Vukovarskoj ulici od kbr. 26 sve do kbr. 
56. Gume koje su postavljene na rubove šahte kako bi smanjile buku su istrošene, pa treba uputiti 
zahtjev Vodovodu i kanalizaciji da postave nove gumene zaštite. 
 
AD 4 – RAZNO 
 

Dogovoreno je da  se slijedeća 12. sjednica Vijeća održi u srijedu, 20. srpnja u 18 sati u 
prostorijama MO. 
 
 
Sjednica je završila u 19 i 30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu                           Predsjednica VMO Banderovo: 
                      tajnica MO: 
 
                  ðulijana Desanti                                                                 Nada Pindulić 
   


